

[Text]

Mr. Basford: Word of the decision to recommend the amendment was received by the Director of the Excise Tax Administration from the Department of Finance on January 27. That was also, I assume, communicated by telephone.

Mr. Stevens: When you say "word of the decision to recommend the amendment"—recommend it to whom?

Mr. Basford: To the Minister of Finance.

Mr. Stevens: On January 27?

Mr. Basford: Yes.

Mr. Stevens: Did you or officials of your Department receive a memorandum or any other communication regarding the meeting that was apparently held between the Department of Finance officials and boat owners on December 17?

Mr. Basford: Did I receive a memorandum?

• 1130

Mr. Stevens: Or did any of your departmental officials?

Mr. Basford: I did not receive one. I am not advised whether the department received one. I could find that out.

Mr. Stevens: Could you?

Mr. Basford: Yes.

Mr. Stevens: Perhaps, if there was a memorandum, you could furnish us with a copy of it. They presumably might have outlined what happened at that meeting and asked you for any suggestions concerning this type of tax, and whether you saw any procedural problem in amending it, or whatever reference they wanted to make to you.

Mr. Basford: Yes. On the advice I have, the first request for such information came about 10 days before the amendment. I will be happy to check whether that particular memorandum was sent to the department.

Mr. Stevens: Yes, on a 10 December meeting with the boat owners.

Mr. Basford: Yes.

The Chairman: We are coming to the conclusion of the committee and I would not like to have members feel that some information may be missing. I wonder . . .

Mr. Basford: I will make inquiries immediately, and I am sure it can be supplied by this afternoon, yes or no.

The Chairman: Could we call someone in your office then?

Mr. Basford: Yes.

The Chairman: Thank you. Are there any further questions? Mr. Peters.

Mr. Peters: Just one question, Mr. Basford. Were they your officials or were they officials within the Department of Finance who drafted the amendment to the tax proposals?

[Interpretation]

M. Basford: Le ministère des Finances a fait parvenir la nouvelle de la décision au directeur de l'application des taxes d'accise le 27 janvier. Il s'agissait également, je présume, d'un appel téléphonique.

M. Stevens: Lorsque vous parlez de la nouvelle de la décision de présenter l'amendement, à qui est-ce recommandé?

M. Basford: Au ministre des Finances.

M. Stevens: Le 27 janvier?

M. Basford: Oui.

M. Stevens: Avez-vous reçu, ou les fonctionnaires de votre ministère ont-ils reçu, une note de service ou d'autres renseignements au sujet de réunions qui auraient eu lieu entre les fonctionnaires du ministère des Finances et les propriétaires d'embarcations le 17 décembre?

M. Basford: Ai-je reçu une note dites-vous?

M. Stevens: Ou un fonctionnaire de votre ministère en aurait-il reçu?

M. Basford: Moi je n'en ai pas reçu et je ne sais pas si le ministère en a reçu mais je pourrais vérifier.

M. Stevens: Vous allez le faire?

M. Basford: Certainement.

M. Stevens: S'il y a eu une note, vous pourrez peut-être nous en communiquer une copie. On y trouverait sans doute un aperçu de ce qui se serait déroulé au cours de cette réunion ainsi que les questions qui vous auraient été posées concernant la taxe et les difficultés qui se présenteraient à votre avis pour la modifier.

M. Basford: On me signale que la première demande de renseignements de ce genre a été faite environ dix jours avant l'amendement. Je me ferai un plaisir de vérifier si cette note a bien été envoyée au ministère.

M. Stevens: Concernant la réunion du 10 décembre avec les propriétaires de bateaux.

M. Basford: Oui.

Le président: Nous touchons à la fin de la réunion du Comité et je m'en voudrais si les membres restaient sous l'impression que certains renseignements n'ont pas été fournis. Je me demande . . .

M. Basford: Je vais m'informer immédiatement et je suis sûr qu'une réponse pourra vous être fournie dès cet après-midi.

Le président: Nous pourrions contacter quelqu'un dans votre bureau.

M. Basford: Oui.

Le président: Je vous remercie. Y a-t-il d'autres questions? Monsieur Peters.

M. Peters: Monsieur Basford, pourriez-vous nous dire si ce sont vos fonctionnaires ou les fonctionnaires du ministère des Finances qui ont été chargés de la rédaction de l'amendement au projet de loi fiscale.